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BARTIN ORMAN FAKÜLTESİ 2.DANIŞMA KURULU TOPLANTI RAPORU 

Bartın Orman Fakültesi 2024 yılı II. Danışma kurulu toplantısı gündemli olarak 

07.08.2024 tarihi saat 14.00’da gerçekleştirilmiştir. 

 

 

Orman Fakültesi Danışma Kurulu toplantısında Dekan Prof. Dr. B***** D******, 

Orman Mühendisliği ve Orman Endüstri Mühendisliği Bölümlerinin akreditasyon süreci 

hakkında bilgi vermiş ve her iki programın Mühendislik Eğitim Programları Değerlendirme ve 

Akreditasyon Derneği (MÜDEK) tarafından akredite olduğu ifade etmiş ve tüm danışma 

kurulu üyelerine akreditasyon sürecine vermiş oldukları katkılarından dolayı teşekkür 

belgelerini takdim etmiştir. Dekan D******, Bartın Orman Fakültesi programlarının 

Türkiye’de MÜDEK tarafından akredite edilen üçüncü Orman Fakültesi programları olduğunu 

belirtti. Ayrıca her iki lisans programımızın MÜDEK tarafından verilen EUR-ACE Etiketi 

Sertifikasını da almaya hak kazandığını, bu sayede mezunlarımızın diplomalarının Avrupa'da 

da geçerliliği olduğunu vurguladı. Ayrıca, MÜDEK kapsamında eğitim-öğretim süreçlerinde 

yapılan güncellemelerle Orman Mühendisliği ve Orman Endüstri Mühendisliği Programlarının 

eğitim planlarında Temel Bilimler ve Yabancı Dil derslerinin artırıldığını, ilave olarak Meslek 

Etiği dersinin getirildiğini belirtti. Dekan D******, Fakültemiz Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 

Tarafından Hazırlanan Tercih Rehberinde öğrenci projeleri sıralamasında, Orman 

Mühendisliği programımızın Türkiye genelinde birinci ve Orman Endüstrisi Mühendisliği 

programımızın üçüncü olduğunu belirterek; öğrenci merkezli, proje tabanlı eğitime yönelik bir 

üniversite olduğumuzu bu durumun akreditasyon sürecine büyük katkısı olduğunu da ifade etti. 

 

 

Kastamonu Entegre Ağaç Sanayi ve Ticaret A.Ş. AR-GE Yöneticisi A**** B****, 

yakın zamanda Orman Endüstri Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyelerinden Doç. Dr. 

S****K**** G**** ve Prof. Dr. A**** K****’ın firmanın AR-GE birimini ziyaret ettiğini 

ve yapılacak olan ortak projenin ilk adımlarının atıldığını belirtti. BİÇER, ayrıca firmanın 

güzel bir staj programı bulunduğunu, staj süresince öğrencilerin yoğun bir eğitim programına 

dâhil edilerek şirket ortamını tanımalarına olanak sağladıklarını, staj programı sonrasında da 

mezunların firmada istihdam edilebildiğini belirterek, bu konuda da Bartın Orman Fakültesi 

ile işbirliği yapmak istediklerini ifade etti. 

 

 

Toplantı sonunda Danışma Kurulu Üyeleri gerek MÜDEK akreditasyonu gerekse 

TÜBİTAK öğrenci projelerinde Bartın Orman Fakültesinin elde etmiş olduğu başarılarından 

dolayı Bartın Orman Fakültesi Dekanı Prof. Dr. B*** D****** ve ekibini tebrik ettiklerini 

belirttiler. 


